

# 43\*68mm

<p style="text-align: center;"><b>蓝牙耳机 使用说明书</b></p>	<p><b>一：按键说明</b> 按键功能</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 开机：从充电盒中取出耳机这时耳机会自动开启电源并进行配对。或者长按触摸按键3秒开机。</li> <li>2. 关机：放进充电仓自动关机或者长按触摸按键5秒关机。</li> <li>3. 播放/暂停：在播放过程中单击其中一个耳机触摸按键暂停播放，暂停过程中单击重新播放。</li> <li>4. 接听/挂断电话：来电时单击其中一个耳机触摸按键接听、要结束通话单击其中一个耳机触摸按键挂断。</li> <li>5. 拒绝通话：来电时长按耳机触摸按键2-3秒拒接电话。</li> <li>6. 末位重播：连接状态四击其中一个耳机</li> <li>7. 上一曲：双击主耳触摸按键</li> <li>8. 下一曲：双击副耳触摸按键</li> <li>9. 音量调节+：三击主耳触摸按键</li> <li>10. 音量调节-：三击副耳触摸按键</li> </ol>	<p><b>二：配对连接</b> 耳机如何开机和配对？</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 从充电盒中取出耳机，这时耳机会自动开启电源并进行配对。当一个耳机指示灯红蓝交替闪烁，另一个耳机灭灯，表明耳机已配对成功。打开手机蓝牙功能，搜索并点击连接。</li> <li>2. 没有充电盒的情况下，长按两个耳机的多功能按键3秒，听到“开机”的提示音，同时指示灯红蓝交替闪烁时，表示耳机已开启。两个耳机都开机后会自动配对，其中一个耳机指示灯熄灭，就说明两个耳机已经配对成功。打开手机蓝牙功能，搜索并点击连接。</li> <li>3. 当耳机第一次配对后，以后打开耳机会自动配对，也会自动回连到已经连接过的设备</li> </ol> <p><b>三：充电指示灯说明</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 耳机指示灯把耳机放进充电盒（磁吸触点接口要摆放正确），耳机会自动进入充电状态 耳机充电时：耳机红灯常亮 充满电后：指示灯熄灭(或者充电仓显示屏显示100)</li> <li>2. 充电盒指示灯 对充电盒充电时：指示灯闪烁 充电盒充满电后：指示灯长亮(或者充电仓显示屏显示100) 充电盒给耳机充电时：指示灯闪烁</li> </ol> <p>注意事项请使用1A输出的充电器，请勿使用快充充电器，以免造成充坏充电仓。</p>	<p><b>四：产品规格</b></p> <p>音乐时间：3-4hours 通话时间：4-5 hours 电量显示：支持 蓝牙协议：A2DP/HFP/HSP/AVRCP 耳机充电时长：约30min 充电仓充电时长：约1hours 通讯距离：10M</p> <p>注：产品参数因机型，使用方式，环境等等会有所不同。</p>	<p><b>五：使用注意事项</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 耳机需存放在干燥通风的环境下，避免与油、水汽、蒸汽、湿气和灰尘等接触，以免影响产品性能。</li> <li>2. 避免使用刺激的，有机溶剂或含有这些成份的物品清洁耳机。</li> <li>3. 耳机需按要求正确规范的使用，注意使用环境对耳机的影响，为保证连接顺畅，建议手机和耳机之间的距离在10米范围内。</li> <li>4. 如耳机有连接不上或通讯不畅等问题，请勿私自拆卸耳机本体及其配件，否则不予保修。</li> <li>5. 给充电仓充电，请选用标配的充电器或符合要求的充电器。</li> <li>6. 为保证您正常使用耳机，请确保耳机的电量充足。</li> </ol>
<p style="text-align: center;"><b>Wireless Earbuds User Manual</b></p>	<p><b>Button Function</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1 Power on: Pick up the earbuds from the charging case. The earbuds will power on automatically or long press Touch button for 3 seconds.</li> <li>2.Power off: Put it into the charging case to automatically power off or long press Touch button for 5 seconds until red light flashes.</li> <li>3.Play/Pause: Click one of the headset touch buttons during play to pause,and click touch buttons Replay during pause.</li> <li>4.Answer/hang up the phone: Click one of the headset touch buttons to answer the call. To end the call,click one of the headset touch buttons to hang up.</li> <li>5. Reject the call: Long press touch button for 2-3 seconds in coming call.</li> <li>6. Recall the last number: Four hits touch button in connect state</li> <li>7. Next: Double click on the Secondary earbud.</li> <li>8. Previous: Double click on Main earbud.</li> <li>9. Volume up:three taps on Main earbud</li> <li>10. Volume down: Three taps on Secondary earbud</li> </ol>	<p><b>Pairing&amp;Connection</b> <b>Pairing method</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1.Take out from the charging bin or press and hold the left and right earphones multi-function button for 3 seconds to turn on until the red and blue lights flash alternately,enter the ear search pairing state,enter the ear pair automatic matching,and match the main ear(right ear)The red and blue lights are alternately flashing,the secondary ear is flashing slowly,and the paired ear is successfully played.</li> <li>2.Start the Wireless function of the mobile phone or other devices. If it is an Android mobile phone or device,please click the"Search for Wireless device" option. If it is the iOS system mobile phone or device,it will automatically search for the device,when searching for the model of the Wireless headset After that,click to enter the pairing;when the pairing is successful,the main (right)earphone will make a prompt to connect</li> </ol>	<p>successfully, and the left and right earphones will turn blue and flash slowly,and enter the connection standby state. After the pairing is successful,the main ear is the right channel. The secondary ear is the left channel.</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>3.The two earphones can also be paired with the mobile phone separately.The operation method can be operated according to the above step 2 operation method.</li> </ol> <p><b>Charging Overview</b> <b>Earbud:</b> In charging: Red light long on Charging full: No light (Or the charging chamber display shows 100) <b>Charger Case</b> In charging: LED light flashes Charging full: LED light long on (Or the charging chamber display shows 100) <b>Charge for earphone: LED light flashes</b> <b>Product specifications</b> Music time: 3-4hours Talk time: 4-5 hours Power display: Support</p>	<p><b>Profiles Supported:</b> A2DP/HFP/HSP/AVRC <b>Earphone Charging time:</b> About 30 min <b>Charging case charging time:</b> 1H <b>Transmission distance:</b> 10M</p> <p><b>Note:</b> Product parameters will vary depending on model,usage,environment,etc.</p> <p><b>Precautions</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1.The earphones should be stored in a dry and ventilated environment,to avoid oil water moisture and dust affecting product performance.</li> <li>2.Avoid using stimulus,organic solvents or items containing these ingredients to clean the earphones.</li> <li>3.The use of earphones should be correctly as per the specification,pay attention to use the influence of environment on the earphones.in order to ensure the smooth connection,it's recommended that the distance between the earphones and phones within 10 meters.</li> <li>4.If the earphones failed to connect or with poor connection,pls do not take apart the earphones or the accessories on your own Otherwise no warrant</li> <li>5.To charge the charging case,please use the standard charger or the charger that meets the requirements.</li> <li>6.In order to ensure normal use,please ensure sufficient power of the earphones</li> </ol>